Description	n of Residential Pr 物業的描述	operty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						he Saleable Area) s ]面積)平方米(平方		<b>Į.ft.</b> )		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	58.684 (632) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	4.805 (52)	-	-	-	-	-	-
		В	38.631 (416) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower A1	12/F	С	38.454 (414) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第A1座	12樓	D	57.984 (624) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	25.794 (278) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	25.037 (269) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq. ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Unit I is omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。
- 不設I單位。

Description	n of Residential Pro 物業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and		Area of oth				he Saleable Area) s ]面積)平方米(平方		q.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	25.246 (272) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower A1 第A1座	12/F 12樓	Н	21.537 (232) Balcony 露台: – Utility Platform 工作平台: – Verandah 陽台: –	-	-	-	15.836 (170)	-	-	-	-	-	-
		J	22.309 (240) Balcony 露台: – Utility Platform 工作平台: – Verandah 陽台: –	-	-	-	15.832 (170)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Unit I is omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。
- 不設I單位。

Descriptio	n of Residential Pro 物業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						he Saleable Area) s  面積)平方米(平方		<b>Į.ft.</b> )		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	58.854 (634) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	38.631 (416) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower A1	15/F-17/F	С	38.454 (414) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第A1座	15樓至17樓	D	57.984 (624) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	25.794 (278) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	25.037 (269) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Unit I is omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。
- 不設I單位。

Description	n of Residential Pro 物業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and		Area of oth				he Saleable Area) s  面積)平方米(平方		<b>γ.ft.</b> )		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	25.246 (272) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower A1 第A1座	15/F-17/F 15樓至17樓	Н	25.037 (269) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	25.809 (278) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Unit I is omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。
- 不設I單位。

Descriptio	n of Residential Pro 物業的描述	pperty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						he Saleable Area) s  面積)平方米(平方		Į.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有 )) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	65.723 (707) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	38.631 (416) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	38.454 (414) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower A1 第A1座	18/F-23/F, 25/F-29/F 18樓至23樓, 25樓至29樓	D	57.994 (624) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Е	35.098 (378) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	25.282 (272) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	35.733 (385) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

#### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F. 14/F and 24/F are omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。

	大廈名稱 樓層 !	operty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						he Saleable Area) s ]面積)平方米(平方		q.ft.)		
Block Name 大廈名稱		Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	102.717 (1106) Balcony 露台 : 2.493 (27) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	103.041 (1109) Balcony 露台: 2.493 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower A1 第A1座		Е	34.703 (374) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	25.282 (272) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	35.733 (385) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

#### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。

Descriptio	n of Residential Pro 物業的描述	operty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						he Saleable Area) s  面積)平方米(平方		<b>γ.ft.</b> )		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	147.602 (1589) Balcony 露台: 6.485 (70) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	56.299 (606)	-	-	-	-	-	-
Tower A1	31/F	E	34.703 (374) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第A1座	31樓	F	25.282 (272) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	35.733 (385) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

#### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。

	of Residential Pro 物業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						he Saleable Area) so ]面積)平方米(平方		q.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	47.150 (508) Balcony 露台: – Utility Platform 工作平台: – Verandah 陽台: –	-	-	-	12.039 (130)	-	-	-	-	-	-
		В	35.307 (380) Balcony 露台: – Utility Platform 工作平台: – Verandah 陽台: –	-	-	-	11.664 (126)	-	-	-	-	-	-
Tower A2	12/F	С	35.757 (385) Balcony 露台: – Utility Platform 工作平台: – Verandah 陽台: –	-	-	-	11.837 (127)	-	-	-	-	-	-
第 A2 座	12樓	D	22.239 (239) Balcony 露台: – Utility Platform 工作平台: – Verandah 陽台: –	-	-	-	13.816 (149)	-	-	-	-	-	-
		E	21.537 (232) Balcony 露台: – Utility Platform 工作平台: – Verandah 陽台: –	-	-	-	26.581 (286)	-	-	-	-	-	-
		F	21.561 (232) Balcony 露台: – Utility Platform 工作平台: – Verandah 陽台: –	-	-	-	15.836 (170)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Unit I is omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。
- 不設I單位。

Description	n of Residential Pro 物業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						he Saleable Area) s  面積)平方米(平方		լ.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	21.561 (232) Balcony 露台: – Utility Platform 工作平台: – Verandah 陽台: –	-	-	-	15.836 (170)	-	-	-	-	-	-
Tower A2 第A2座	12/F 12樓	Н	25.269 (272) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	25.744 (277) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Unit I is omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設I單位。

Description	n of Residential Pro 物業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						ne Saleable Area) so  面積)平方米(平方		q.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	50.650 (545) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	Fower A2 15/F-17/F	В	38.807 (418) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower A2	15/F-17/F	С	39.257 (423) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第A2座	15樓至17樓	D	25.739 (277) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	25.037 (269) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	25.061 (270) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Unit I is omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。
- 不設I單位。

Description	n of Residential Pro 物業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						ne Saleable Area) s  面積)平方米(平方		μ.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		G	25.061 (270) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower A2 第A2座	15/F-17/F 15樓至17樓	Н	25.269 (272) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	25.744 (277) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.
- 4. Unit I is omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。
- 4. 不設I單位。

Description	n of Residential Pro 物業的描述	perty	Saleable Area (including balcony, utility platform and						he Saleable Area) se ]面積)平方米(平方		q.ft.)		
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有))平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
		A	52.872 (569) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	38.568 (415) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower A2	18/F-23/F, 25/F-29/F	С	39.257 (423) Balcony 露台 : 2.000 (22) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16) Verandah 陽台 : –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第A2座	18樓至23樓, 25樓至29樓	D	35.523 (382) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	35.063 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	35.063 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

#### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq.ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有))平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower A2 第A2座	18/F-23/F, 25/F-29/F	G	25.282 (272) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	18樓至23樓, 25樓至29樓	Н	35.443 (382) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

#### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F. 14/F and 24/F are omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq.ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有))平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
		A	98.145 (1056) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		С	39.302 (423) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		D	35.333 (380) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
Tower A2 第A2座	30/F 30 樓	Е	35.063 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		F	35.063 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: -	-	-		-	-	-	-	-			
		G	25.282 (272) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		Н	35.443 (382) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

#### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq.ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位	verandah, if any) sq. metre (sq.ft.) 實用面積(包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
		A	134.926 (1452) Balcony 露台: 5.501 (59) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	5.938 (64)	-	-	35.834 (386)	6.298 (68)	-	-	
		D	35.104 (378) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
Tower A2	31/F	Е	35.063 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	1	-	
第A2座	31樓	F	35.063 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	一	-	
	25.282 (272) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-				
		Н	35.443 (382) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16) Verandah 陽台: –	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that is forms part of the residential property are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的及露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

#### Notes:

- 1. The above areas have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer and the area shown in sq.ft. may be slightly different from that shown in sq. m.
- 2. There is no verandah in the residential properties of the Development.
- 3. 13/F, 14/F and 24/F are omitted.

- 1. 上述所列之面積是以1平方米=10.764平方呎換算至平方呎,並四捨五入至整數。以平方呎計算之面積與以平方米計算之面積可能有些微差異。
- 2. 發展項目的住宅物業不設陽台。
- 3. 不設13樓、14樓及24樓。